
  

VOLDA KOMMUNE 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Administrasjonsutvalet 
Møtestad: Voldsfjorden, Volda rådhus 
Dato: 01.02.2017 
Tid: 13:00 

 
Faste medlemer som møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Jørgen Amdam Leiar AP 
Fride Schjølberg Sortehaug Medlem V 
Margrete Bjerkvik Medlem KRF 
Oddbjørg Yksnøy Rangsæter Medlem Fagforbundet 
Sirikit Vågen Medlem Utdanningsforbudet 

 
Faste medlemer som ikkje møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Sølvi Dimmen Medlem SP 
Odd Arne Folkestad Medlem FRP 

 
 
Frå administrasjonen møtte: 
Namn Stilling 
Berit Lyngstad Personalsjef 

 
 
 
 

SAKLISTE 
 
 
Saksnr. Sak  
PS 1/17 Godkjenning av innkalling og sakliste 

 
 

PS 2/17 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 
 

 

PS 3/17 Debatthefte - KS spør. Hovudtariffoppgjeret 2017  
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PS 1/17 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Handsaming: 
Innkalling: 
 
Ordføraren kom med slik merknad til innkallinga: 
Det var ikkje kalla inn vararepresentant, og administrasjonen må sikre rutinane sine slik at det 
ikkje skjer igjen. 
 
Røysting: 
 
Innkalling og sakliste vart godkjent med merknad frå ordføraren. 
 

PS 2/17 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 

Handsaming: 
 
Røysting: 
 
Møteprotokollen frå forrige møte vart godkjent. 
 

PS 3/17 Debatthefte - KS spør. Hovudtariffoppgjeret 2017 

Administrasjonen si tilråding: 
Saka vart lagt fram utan tilråding. 

 

Handsaming: 
Administrasjonsutvalet kom med slikt fellesframlegg: 
 
Administrasjonsutvalet er samde i dei betraktningane administrasjonen har gjort seg, og ber 
administrasjonen sende over dokumentet til KS, med eit tillegg i siste avsnitt: 
 
Uavhengig av kva type tiltak, må ressursane vere tilpassa behova, både til den enkelte deltakar, 
den enkelte organisasjon/arbeidsgjevar og det lokalsamfunnet vi er ein del av. Store løp som 
alle må gjennom er ikkje ønskjeleg, det må vere rom for fleksibilitet i ordningane slik at ein kan 
utøve lokalt skjønn. Det må vere tilstrekkeleg rom for oppfølging av den enkelte som skal tilbake 
til eller inn i ordinært arbeid. Vidare at det må gjevast riktig og tydeleg tilbakemelding både til 
arbeidsgjevar og den enkelte i heile prosessen.   
 
 
 
Røysting: 
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Fellesframlegget vart samrøystes vedteke. 

Vedtak i Administrasjonsutvalet - 01.02.2017  
Administrasjonsutvalet er samde i dei betraktningane administrasjonen har gjort seg, og 
ber administrasjonen sende over dokumentet til KS, med eit tillegg i siste avsnitt: 
 
Uavhengig av kva type tiltak, må ressursane vere tilpassa behova, både til den enkelte 
deltakar, den enkelte organisasjon/arbeidsgjevar og det lokalsamfunnet vi er ein del av. Store 
løp som alle må gjennom er ikkje ønskjeleg, det må vere rom for fleksibilitet i ordningane slik 
at ein kan utøve lokalt skjønn. Det må vere tilstrekkeleg rom for oppfølging av den enkelte 
som skal tilbake til eller inn i ordinært arbeid. Vidare at det må gjevast riktig og tydeleg 
tilbakemelding både til arbeidsgjevar og den enkelte i heile prosessen.   
 
 
 
Møtet slutt kl. 13.00 
 
Rett utskrift, 
Volda kommune, personal- og organisasjonsstaben 
03.02.2017 
 
 
 
Berit Lyngstad 
personalsjef 


